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Drage golfistke in golfisti. 

 

Trenutne razmere so za vse nas zelo zahtevne, tako poslovno kot tudi zasebno. Smo v situaciji, katere 

verjamem, ni doživel še nihče od nas. 

Na tisoče ljudi po državah v svetu se trudi predvsem na živilsko-trgovskem področju, področju zdravstva 

in logistike, ter na številnih drugih področjih, dnevno tvegajo svoje zdravje za vse nas, v želji in s ciljem, 

da skupaj čim bolje in lažje prebrodimo to obdobje. Naša naloga je, da jih pri tem podpremo, smo 

disciplinirani in upoštevamo ukrepe, ki so sprejeti izključno za zavarovanje vseh nas. 

Dnevno spremljamo situacijo in primerjamo ukrepe po več državah. Prejemamo obvestila in smo v 

komunikaciji tako z ministrstvi in interesnimi združenji, kot tudi Olimpijskim komitejem Slovenije, ki zbira 

pobude in beleži stanje v preko 2.000 športnih organizacijah, ter skladno s podatki pripravlja pobude 

državi, ki bi se lahko sprejele za ponovni zagon športnih aktivnosti in omilitev posledic, ki so jih oziroma 

jih bodo utrpele določene športne organizacije. 

Skoraj dnevno prejemamo vprašanja in pobude golfistov v Sloveniji, ki so v večini seveda dobronamerne 

in dobrodošle, na temo možnega zagona igre golfa na slovenskih igriščih v čim krajšem času. Dokler 

obstajajo omejitve, ki so v veljavi, golf kot šport ni nobena izjema v primerjavi z drugimi športi, ki se 

odvijajo v naravi, na privatni ali družbeni infrastrukturi. Nesprejemljivo je nerazumevanje določenih 

posameznikov, ki celo predlagajo, da bi golf lahko bil izjema. Ob tem pozivam vse k strpnosti in 

potrpežljivosti! 

Golf zveza Slovenije spremlja vse oblike omogočanja igre golfa, ki se pojavljajo v drugih državah in 

predvidevajo vrsto previdnostnih ukrepov, ki bi lahko zagotovili varno obliko igre ob upoštevanju 

omejitev, ki veljajo za posamezno državo. Trenutno obstajajo ustrezne in tudi izredno nerodne oblike 

zagona. S slednjim mislim predvsem nasprotujoče si sprejete odločitve, kjer je igra golfa možna, 

omejeno gibanje med občinami pa še vedno v veljavi in podobno. Ob tem ponovno pozivam k 

potrpežljivosti in zadržanosti s konkretnimi predlogi, saj morajo le-ti biti v skladu z omejitvami, ki so 

oziroma bodo v veljavi. Vztrajanje s predlogi z uveljavljanjem izjem med športi je neustrezno in 

neodgovorno. Ne pozabimo, da mora biti naš interes zdravje vseh ljudi in zajezitev širitve SARS-CoV-2. 

Nalogo Golf zveze Slovenije v tem trenutku vidim predvsem v komunikaciji z ustreznimi inštitucijami, 

tako političnimi kot tudi krovnimi športnimi organizacijami, da bomo pravilno in pravočasno predstavili 

možnost postopnega zagona golfa kot športa, ki omogoča in spodbuja zdrav način življenja, ter hkrati 

zagotavlja upoštevanje VSEH omejitev, ki bodo v veljavi in po možnosti tudi dodatnih, da bomo lahko 

čim bolj varno in čim hitreje dosegali pare in birdi-je. 
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